
Σύμφωνα με τον κ. Κου- 
λούρη, πρόκειται για τρεις 
εφοριακούς της 14ης Περι
φερειακής Διεύθυνσης του 
ΣΔΟΕ, που είχαν τοποθετη
θεί εκεί από τον κ. Ρεγκού- 
ζα τον περασμένο Αύγου
στο. Οι τρεις υπάλληλοι 
(τους οποίους μάλιστα κα
τονόμασε) κατηγορήθηκαν 
από επιχειρηματία καυσί
μων ότι ζήτησαν χρήματα, 
προκειμένου να κλείσουν 
υπόθεση που τον αφορού
σε έπειτα από σχετικό έ
λεγχο που έκαναν στην ε
ταιρεία του.

Ονόματα
«Αντί να ολοκληρώσουν, 

έφυγαν και επέστρεψαν για 
να εισπράξουν, τόνισε ο κ. 
Κουλούρας, ο οποίος κα
τήγγειλε ότι ο επιχειρημα
τίας ενημέρωσε το γρα
φείο του κ. Ρεγκούζα και 
τον διευθυντή του ΣΔΟΕ 
Αττικής, κ. Μιχαλόπουλο. 
Ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ α
ποκάλυψε κι άλλα τρία ονό
ματα υπαλλήλων του ΣΔΟΕ 
που υπηρετούν στην 8η Πε
ριφέρεια και οι οποίοι κα- 
τπγορούνται επίσης για 
χρηματισμό.

Την ύπαρξη συγκεκριμέ
νης καταγγελίας διέψευσε 
ο κ. Ρεγκούζας, ωστόσο ε
πιβεβαίωσε ότι υπήρξαν 
πληροφορίες για χρπματι- 
σμό συνολικά επτά υπαλλή
λων του ΣΔΟΕ, για τους ο
ποίους διέταξε τπ μετάθε
σή τους. Εξήγησε πως δεν 
υπήρχαν επαρκή στοιχεία 
για να παραπεμφθεί η υπό
θεση στον εισαγγελέα και 
ότι ο ίδιος κατά τη διάρκεια 
της θητείας του στο υπουρ
γείο Οικονομικών, έχει δια
τάξει έως σήμερα δέκα 
(10)ΕΔΕ.

Οι καταγγελίες, πάντως, 
του κ. Κουλούρα επεκτάθη- 
καν και στην επιλογή διευ
θυντικών στελεχών του υ
πουργείου Οικονομίας χω
ρίς τα απαιτούμενα προσό
ντα με μόνο εφόδιο «τα πι
στοποιητικά φρονημάτων 
από την παράγκα της 
ΔΑΚΕ-. Κατέθεσε, μάλιστα, 
ονόματα στελεχών της ΝΔ. 
Απο την πλευρά του ο υφυ
πουργός Οικονομικών κά- 
λεσε τον βουλευτή του 
ΠΑΣΟΚ να μην καταφεύγει 
σε ονοματολογία, κάτι το ο
ποίο -όπως είπε- θα μπο
ρούσε να κάνει και ο ίδιος 
για τις «κομματικές περγα
μηνές» συνδικαλιστών τού 
ΠΑΣΟΚ.

πεμιιονιας υιυν uppuuiu υηυυμγυ Οικονομικών Γ. Αλογοσκούφη, που επί τρεισήμισι μήνες αρνείται να εμφανιστεί καν στο τηλέφωνο.«Στη μισή του τουλάχιστον ομιλία ο υπουργός αναφέρθηκε σπς λύσεις και τα μέτρα που θα προωθήσει για το σωφρονιστικό σύστημα, σαν να μη βρισκόταν σε συνέλευση εισαγγελι- κών λειτουργών, αλλά συγγενών κρατουμένων», σχολίασε με πικρία κορυφαίος εισαγγελικός λειτουργός καυτηριάζοντας την απόλυτη σιωπή πάνω σε οικονομικά ζητήματα, ενώ

ζητήματα αυτά».Γι' αυτό και αναγνωρίζουν ως ανα- γι την πραγματοποίηση έμπρα- κ κδηλώσεων διαμαρτυρίας, εξουσιοδοτώντας το ΔΣ να καθορίσει τον τρόπο και τον χρόνο πραγματοποίησής τους. Σημειώνεται ότι ήδη η Ενωση Δικαστών και Εισαγγελέων έχει αποφασίσει διακοπές των συνεδριάσεων και πανδικαστικές συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας για τις 27-1- 05 και 24-2-05.Εξαιρετικά ανήσυχος, μετά τις μα-

Στο ψήφισμά τους οι εισαγγελείς ζητούν την άμεση λήψη νομοθετικών μέτρων για τον εκσυγχρονισμό, — ποιοτική αναβάθμιση και την επ χυνση απονομής της ποινικής δ οσύνης και συγκεκριμένα:► Τη μείωση της έκτασης της προδικασίας της ποινικής δίκης (περιορισμό των βουλευμάτων κλπ.) και τη διεύρυνση των δικαιοδοτικών αρμοδιοτήτων του Εισαγγελέα στο στάδιο αυτό.► Την ίδρυση της δικαστικής αστυνομίας και την ευρεία αποποινικο-

δοχές ανάλογες με το λειτούργημά τους,, με άμεση ενσωμάτωση όλων των επιδομάτων στον βασικό μισθό και με επαναφορά του καθεστώτος των μισθολογικών προαγωγών.► Την αναγνώριση ως συντάξιμου του χρόνου της δικηγορικής προϋπηρεσίας των δικαστικών λειτουργών και την καθιέρωση ειδικού επιδόματος για τους εισαγγελείς Πρωτοδικών που εκτελούν υπηρεσίες σε 24ωρη βάση.
Αλ. Αυλωνίτης

ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΗ

Ασυντόνιστη ορχήστρα
Τέλος, πριν από τις γιορτές θέλουν τα περισσότερα μέλη της επιτροπής, ενώ άλλα εμφανίζονται 

να μη βιάζονται. Ολοκληρώθηκε χθες η κατάθεση Ζορμπά. «Σφυροκόπημα» από Σ. Κοσμίδη

Μ
ε ασυντόνιστη ορχήστρα μοιάζει πλέον η Εξεταστική Επιτροπή της Βουλής που ξεκίνησε (αλλά αλλού η ζωή την πάει) να διερευνή- σει την προμήθεια των εξοπλισμών.Αλοι επιθυμούν να τελειώνει αυτή η ιστορία πριν από πς γιορτές, άλλοι εμφανίζονται να μη βιάζονται, ορισμένοι αγνοούν επιδεικτικά τα περί λογαριασμών και «γαλάζιων κασετών», ενώ την ίδια ώρα συνάδελφοί τους βουλευτές ζητούν την$ προβολή των DVD.Η επόμενη μέρα της ανακοίνωσης του νέου Προέδρου της Δημοκρατίας βρήκε τα περισσότερα μέλη της Εξεταστικής Επιτροπής να επιθυμούν να τελειώνουν και τον Γ. Ζορμπά στην ίδια θέση του «ανακρινόμενου».Και ναι μεν ο Γενικός Γραμματέας Εξοπλισμών ά- κουσε με ανακούφιση τους βουλευτές του ΠΑΣΟΚ Γρ. ΝιώτηκαιΑλ. Ακριβάκη, καθώς και τον βουλευτή της Ν.Δ Γ. Γιαννέλη να παραιτούνται των ερωτήσεων, στη συνέχεια όμως δέχτηκε το ανελέητο «σφυροκόπημα» του Σ. Κοσμίδη (ΠΑΣΟΚ), ο

_______ Γράφουν οι_______
Γ. Μ πάλή - Λ. Γαλανόςοποίος θέλησε να καταδείξει την αναξιοτηστία του μάρτυρα και τη ροπή του σε μεθοδεύσεις ανώνυμων καταγγελιών ή καταγγελιών με ψευδώνυμο!

ΑίτημαΧθες ο Ε. Βενιζέλος ζήτησε από τον Πρόεδρο της Επιτροπής να κατατεθούν όλα τα έγγραφα και τα ανακοι- νωθέντα που αφορούν την επίσκεψη του πρωθυπουργού Κ. Καραμανλή στη Μόσχα και σχετίζονται με θέματα εξοπλισμών και ιδιαίτερα 

με τους TOR.Στο μεταξύ, ακόμη δεν έχει φτάσει στην Επιτροπή η εγκριτική απόφαση που υπέγραψε ο Σπ. Σπηλιωτόπουλος τον περασμένο Ιούλιο μαζί με το περίφημο ΦΕΕ, την οποία έχει ζητήσει επιμόνως ο Α. Λο- βέρδος. Δεν υπάρχουν νεότερα για τη δικαστική συνδρομή από τη Ρωσία που έχει ζητήσει η Επιτροπή κι όσον αφορά τους περίφημους λογαριασμούς, αυτοί προκα- λούν το μειδίαμα των βουλευτών του ΠΑΣΟΚ:«Αν νομίζετε ότι υπάρχουν πολιτικά πρόσωπα που χρηματίζονται μέσω τραπεζικών λογαριασμών κάνετε μεγάλο λάθος», έλεγε χθες 

στους δημοσιογράφους ο Ε. Βενιζέλος.Σχετικά δε με τα DVD, ενώ ο Ε. Βενιζέλος δήλωσε χθες ότι «το ΠΑΣΟΚ εστίασε εξ αρχής στο πολιτικό ζήτημα κι όχι σε θέματα αστυνομικής υφής», την ίδια ώρα ο Μ. Καρχιμάκης και άλλοι τρεις βουλευτές του ΠΑΣΟΚ, κατέθεταν ερώτη- cm οιπ Ξονλιί, pc την οποίπ ζητούν να κατατεθεί το οπτικό υλικό στην Εξετασπκή.Επισήμως το ΠΑΣΟΚ επανέλαβε το αίτημά του να ολοκληρωθεί η εξέταση μαρτύρων μέχρι την προσεχή Παρασκευή με invae τα- χύρυθμη εξέταση των δυο πρώην υπουργών Α. Τσοχα- 

ί

τζόπουλου και Γ. Παπαντω- νίου, καθώς και του νυν υπουργού Αμυνας Σπ. Σπη- λιωτόπουλου και χωρίς να τίθεται θέμα κλήτευσης και άλλων μαρτύρων.Στην πρόταση αυτή η Ν.Δ. δεν έχει ακόμη απαντήσει κι ο λόγος είναι ότι δεν έχει ακόμη καταλήξει προς τα πού θα κινηθεί στη σύνταξη του πορίσματός της.Η κατάθεση του κ. Ζορμπά ολοκληρώθηκε χθες και αν κάτι μένει από την τελευταία του εξέταση είναι π εμπιστοσύνη που έδινε σε ανώνυμες καταγγελίες.Οπως αυτή που αποκάλυψε χθες ο κ. Κοσμίδης με κάποιον ο οποίος έχασε χρήματα στο Χρηματιστήριο, απευθύνθηκε τηλεφωνικώς στον αντεισαγγελέα τότε κ. Ζορμπά με τη συναίνεση του οποίου, στην καταγγελία του χρησιμοποίησε ψευδώνυμο τρος Πέτρου, διαμένων στην οδό Αγίου Πέτρου, στην Πετρούπολη. Δεν βρέθηκε ποτέ...Σήμερα έχουν κληθεί να καταθέσουν οι δύο επιχειρηματίες Βλ. Καμπούρογλου και Γ. Γιαννίκος, που εμπλέκονται με τα αντισταθμιστικά. !


